
گیلانخراسان رضوی

اعضای کانــون کارگران بازنشســته تامین 
اجتماعی خراسان رضوی و مشهد در بیانیه ای 
با استعانت از خداوند منان و تقدیر و تشکر از 
پیگیری های کانون های کارگران بازنشسته 
تامین اجتماعی سراســر کشــور در کانون 
عالی بازنشستگان در خصوص تجمیع مبلغ 
متناسب سازی و ضریب ترغیب در پایه حقوق 

بازنشستگان و مستمری بگیران و همچنین اجرای صحیح و برابر با قانون متناسب سازی در مشاغل سخت و زیان آور 
که منتج به برگزاری جلسه روسای کانون های سراسر کشور با حضور اعضای هیئت مدیره کانون عالی و مدیرعامل 
سازمان تامین اجتماعی، دکتر سالاری و انجام صورتجلسه در تاریخ 1399/7/12 شد، تقدیر و تشکر از کلیه مسئولان 
و مدیرعامل ســازمان را در زمینه اصلاح احکام و تجمیع مبلغ متناسب سازی با پایه حقوق اعلام کردند. اعضای 
کانون بازنشستگان به تبصره 2 ماده 7۶ در بند حمایت ها اشاره کردند و اظهار داشتند: هر سال سابقه حق پرداخت 
بیمه در مشاغل سخت و زیان آور باید یک و نیم برابر شود و در جلسه یادشده به این مورد تاکید ولی متاسفانه به 
آن توجهی نشده و در حقیقت قانون نادیده گرفته شده است. افزایش اخیر نه تنها رضایت مندی ایجاد نکرده بلکه 
موجب نارضایتی نیز شده است. این ظلمی آشکار به  گروه بازنشسته است. ما اعتراض شدید خود را اعلام می کنیم. 
لذا در صورتی که سازمان تامین اجتماعی اراده ای به اصلاح منطبق بر قانون نداشته باشد بازنشستگان این گروه را 
به پیگیری از مبادی قانونی با طرح دادخواست از طریق دیوان عدالت اداری راهنمایی خواهیم کرد ضمن اینکه برای 
از کار افتادگان کلی که مقرر شده بود اصلاحات متناسب سازی انجام گیرد، هیچ گونه اقدام عملی صورت نپذیرفت 

و هیچ توجهی نشده است.

: فرمانده ســپاه قدس گیلان با اشــاره 
به موفقیــت این اســتان در اجرای طرح 
غربالگری شــهید ســلیمانی بــا حضور 
بســیجیان، گفت: ورود ســپاه به عرصه 
مقابلــه بــا کرونــا از آشــفتگی جامعه 
جلوگیری کرد. ســردار محمد عبداله پور 
در نشســت خبــری تشــریح اقدامات 

ســپاه قدس گیلان در راســتای مقابله با کرونا )طرح غربالگری شــهید حاج قاسم ســلیمانی( گفت: 
طبق ارزیابی های انجام شده، ســپاه قدس به عنوان ســپاه برتر در طرح شهید ســلیمانی انتخاب شد. 
وی با بیان اینکه ســپاه در بحران شــکل گرفتــه و از روز اول با تمــام بحران هایی کــه در طول انقلاب 
اســلامی به وجود آمد مقابله کــرد، افزود: با توجه بــه این تجارب، ســپاه در حوزه کرونــا دچار به هم 
 ریختگی نشــد و از همان ابتدا با وجود آنکه از ابعاد شــیوع این ویروس مطلع نبودیم بر اوضاع مســلط

 شدیم. 
وی با اشاره به اینکه در جلســات به مدیران اعلام کردیم که هر مشکلی قابل حل بوده و سپاه با تمام توان 
آماده کمک به دســتگاه های اجرایی است، عنوان کرد: در دانشــگاه علوم پزشکی گیلان مستقر شدیم و 
برای جبران کمبود کادر پرســتار، نیروی جدید از یگان صابرین لشــکر و گردان های امام حسین را وارد 
میدان کردیم. گروه های جهادی در مساجد و پایگاه های مقاومت اقدام به تولید ماسک کردند همچنین 
 ســپاه با تمام دســتگاه های موجود و با کمک نیروی دریایی ســپاه و تیپ میرزا کوچک تمام استان را 

گندزدایی کرد.

ضرورت اصلاح منطبق بر قانون در سازمان تامین اجتماعی 

بازنشستگاندادخواستخودراازمبادیقانونیپیگیریمیکنند
فرمانده سپاه قدس گیلان:

ورودسپاهبهعرصهمقابلهباکروناازآشفتگیجامعهجلوگیریکرد

 

انسجاممردمتنهاراهشکستکرونا۱۴۰۰واحدمسکونیدرنقاطسیلزدهبوشهرتعمیرمیشود
بوشهر/گروهاستانها: مدیرکل بنیاد مسکن استان بوشهر گفت: هزار و ۴۰۰ واحد مسکونی در نقاط سیل زده استان بوشهر تعمیر و 
بازسازی می شود. حمید حیدری بریدی اظهار داشت: در پی وقوع سیل در شانزدهم آذرماه امسال خسارت های گسترده ای به واحدهای 
مسکونی و زیرساخت ها و کسب و کار مردم در اســتان بوشهر وارد شد. وی با اشاره به اینکه بیشــترین آسیب ها در شهرستان های 
دشتستان، دیلم و گناوه ثبت شده است، اضافه کرد: با حضور و استقرار 2۰ تیم از بنیاد مسکن نسبت به ارزیابی خسارت های وارد شده 
در این مناطق اقدام شد. مدیرکل بنیاد مسکن استان بوشهر گفت: 2۵ میلیارد و ۸۰۰ میلیون ریال به زیرساخت های عمرانی خسارت 
وارد شده است. وی با اشاره به آغاز آواربرداری و عملیات ساختمانی واحدهای آسیب دیده از سیل در دشتستان خاطرنشان کرد: تاکنون 

۵۰۰ پرونده در شش حوزه برازجان، وحدتیه، شبانکاره، آبپخش، گناوه و دیلم تشکیل شده است.

کهگیلویهوبویراحمد/گروهاستانها:استاندار کهگیلویه و بویراحمد با بیان اینکه هر جا مردم آمدند پیروز شدیم، گفت: برگ برنده 
ما مردم هستند و تنها راه علاج از این ویروس، انسجام مردم برای شکست آن است. حسین کلانتری در نشست شورای اداری شهرستان 
کهگیلویه در دهدشت اظهار کرد: از ابتدای کرونا تاکنون قریب به 19۵ میلیارد تومان اعتبار به نظام حوزه سلامت استان تزریق شده و 
این در حالی است که نسبت به استان های هم رده خود بیش از دوبرابر جذب کرده ایم. کلانتری با بیان اینکه هنوز مشکلاتی وجود دارد، 
گفت: دانشگاه علوم پزشکی و بیمارستان های استان از لحاظ تجهیزات نســبت به چند سال قبل متحول شده اند. وی از بهره برداری 
بیمارستان نرگسی گچساران در دهه فجر خبر داد و بیان کرد: تمام تلاش ما این است بیمارستان شهرستان بهمئی تا پایان سال جاری 

راه اندازی شود. استاندار کهگیلویه و بویراحمد، بیمارستان چرام را نیازمند توجه خاص عنوان کرد.
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استانها
Provinces مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق

استان زنجان اظهار کرد:

مهلت۶ماههبرایمشترکان
پرمصرفبرق

زنجان/صحرارضایی  
news@ naslefarda.net

مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان 
زنجان گفت: طرح برق امید زنجان برای رعایت 
الگوی مصرف و صرفه جویی در انرژی برق اجرا 
می شود و برای مشــترکانی که برق مصرفی 
آن ها بیشــتر از حد مجاز اســت مهلت شش 
ماهه داده می شــود تا مصرف خود را کاهش 
دهند. وی اظهار داشت: طرح برق امید برای 
این دســته از مشــترکان از اردیبهشت سال 
آینده اعمال خواهد شد. علیزاده یادآوری کرد: 
مشــترکانی که در ماه های گرم سال کمتر از 
1۰۰ کیلووات و در ســایر ماه های سال کمتر 
از ۸۰ کیلووات برق مصرف داشــته باشــند 
جزو مشترکان کم مصرف هستند. وی تاکید 
کرد: مصرف کنندگان بــالای 3۰۰ کیلووات 
در فصل گرم سال و کمتر از 2۰۰ کیلووات در 
سایر ماه های سال جزو مشترکان خوش مصرف 
شرکت توزیع نیروی برق قرار دارند. به گفته 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان 
زنجان، مشــترکانی که میــزان برق مصرفی 
آن ها بیشتر از الگوی مصرف باشد از مشترکان 
پرمصرف این شــرکت محســوب می شوند. 
علیزاده اظهار داشت: ۶۰ درصد از مشترکان 
شرکت توزیع نیروی برق زنجان خوش مصرف، 
32 مشترک کم مصرف و هشت درصد دیگر 
نیز پرمصرف هســتند. وی یادآوری کرد: 27 
درصد از مشــترکان انرژی بــرق در مناطق 
شــهری با ۶3 هزار مشــترک و ۴۰ درصد از 
مشترکان در سطح روســتاهای استان با ۴۶ 
هزار مشــترک از مشــترکان کم مصرف برق 
در استان زنجان هســتند. مدیرعامل شرکت 
توزیع نیروی برق اســتان زنجان گفت: بیش 
از هفــت درصــد از مشــترکان کم مصرف با 
هشت هزار و 1۰۰ مشــترک جزو خانه های 
خالی هستند و شامل مشــترکان کم مصرف 
نمی شوند. علیزاده تاکید کرد: در استان زنجان 
میزان برق مصرفی ماهانه مشترکان پرمصرف 
حدود 1۰ برابر مشترکان کم مصرف است. وی 
افزود: پرمصرف های بــرق ماهانه حدود 2.۴ 
برابر خوش مصرف ها برق اســتفاده می کنند. 
مدیرعامل شــرکت توزیع نیروی برق استان 
زنجان گفت: مشترکانی که تمایل داشته باشند 
بدانند در کدام دسته از گروه مصرف کنندگان 
برق قرار دارند، می توانند به ســامانه موبایلی 
خدمات غیرحضوری برق ایران و وب ســایت 
شرکت توزیع برق مراجعه کنند. علیزاده ادامه 
داد: علاوه بر ایــن، در قبض هایی که ماهانه و 
دوره ای ارســال خواهد شود نیز اطلاع رسانی 

می شود. 

رئیس سازمان جهاد کشاورزی استان 
کرمان:

کمبودکوددراستانکرمان
نداریم

کرمان/گروهاســتانها: رئیس سازمان 
جهادکشاورزی استان کرمان با تاکید بر اینکه 
باید به سمت کشاورزی قراردادی برویم اظهار 
کرد: کشــاورزی قراردادی اطمینان خاطر به 
کشــاورز و مصرف کننده می دهد ضمن آنکه 
دســت دلالان نیز کوتاه می شــود و به دنبال 
این هســتیم که محصولات گلخانه ای را نیز 
به این ســمت ســوق دهیم. عباس سعیدی 
گفت: یکی از سیاســت های جهادکشاورزی 
در بخش جهش تولید، توســعه کشــت های 
گلخانه ای اســت که برای توســعه کشــت 
گلخانه ای در ســال گذشــته از محل تبصره 
1۸ و امســال از محل ماده ۵2 به کشاورزان 
تســهیلات داده شده اســت. وی با بیان این 
مطلب که کشت گلخانه ای محاسن زیادی دارد 
بنابراین کشاورزان به سمت این نوع کشاورزی 
بروند، ادامه داد: به تناسب افزایش هزینه های 
امکانات و تجهیزات مورد استفاده در گلخانه ها، 
قیمت احداث گلخانه نیز نســبت به سنوات 
گذشته افزایش یافته است. اما ما به تناسب این 
افزایش، تسهیلات کشــاورزی را نیز افزایش 
داده ایم و از محل ماده ۵2 تسهیلات با نرخ 1۴ 
یا 1۵ درصد به کشاورزان داده می شود البته 
در مناطق کمتر برخوردار نرخ این تسهیلات 
کمتر است به طوری که در گذشته تسهیلات 
گلخانه حدود چهار میلیارد تومان بود اما اکنون 

به حدود هشت میلیارد تومان رسیده است.

کوتاهازاستانها ۶

سازمان بهزیستی از جمله سازمان های 
حمایتی  اســت کــه درصــدد ارائه 
بهترین خدمات بــا بالاترین کیفیت 
و در نزدیک تریــن محل بــه زندگی 
افراد اســت. در این راستا این سازمان 
برنامه هــای متنوعــی را طراحــی و 
اجرا کرده اســت که طرح توانبخشی 
مبتنی بر جامعه)CBR(، مراقبت در 
منزل و ویزیت در منــزل از جمله این 
برنامه هاست. برنامه اخیر بهزیستی در 
این زمینه ایجــاد مراکز مثبت زندگی 
اســت که تخصصی بودن، محله محور 
بودن و افزایش سرعت پاسخگویی از 

مزایای برنامه مذکور است.
 اداره کل بهزیستی آذربایجان شرقی 
بهزیســتی  کل  ادارات  از  نیــز 

پیشــگام کشــور در عرصه  اجرایی 
کــردن ایــن برنامــه جهــت رفاه 
پوشــش  تحــت  اقشــار   حــال 

است.
آغاز انتقال پرونده های مددجویان به 

مراکز  مثبت زندگی آذربایجان شرقی
مدیرکل بهزیســتی آذربایجان شرقی 
از انتقال پرونده هــای مددجویان به 
مراکز  مثبت زندگی آذربایجان شرقی 

خبر داد. 
دکتر صحاف در نشست خبری با اشاره 
به گستره مأموریت  ها، نیازها، انتظارات 
و مطالبات جامعه، استفاده از پتانسیل 
و ظرفیت های مردمی در قالب شبکه ای 
از نهادهای غیردولتی فعال در کشور، 
به منظــور تقویت و توســعه خدمات 
حمایتی و تخصصی را امری غیرقابل 
اجتناب دانســت و ابراز داشت: بر این 
اساس و به استناد بند ۴ ماده 2۶ قانون 
تنظیم بخشی از مقررات مالی دولت و 

در راستای تحقق شاخص های سلامت 
اجتماعی و رعایت حقوق شهروندی، 
دستور تاســیس مراکز مثبت زندگی 
برای ارائه خدمــات خانواده محور به 
طریق محله محور از طرف معاون وزیر 
و رئیس محترم ســازمان بهزیستی به 

استان ها ابلاغ شد.
 وی بــا تاکید بــر  اســتفاده از کادر 
تخصصی در این مراکز ابراز داشــت: 
جهــت ارائــه خدمــات تخصصی به 
مددجویان، پرســنل این مراکز از بین 
فارغ التحصیلان رشته های مددکاری، 
روانشناســی و رشــته های تخصصی 
مرتبط با ســازمان بهزیستی انتخاب 
شــده اند و علاوه بر محله محور بودن 
مراکــز، کاهــش تعــداد پرونده های 
مــددکاران عامل دیگــری در جهت 
ارتقای کیفی ســطح ارائــه خدمات 
به بهزیســتی اســت و جهت نیل به 
هدف اصلــی این مراکز، بــا عنایت به 
لزوم بروز کردن اطلاعات مددجویان 
جهت مکان یابــی دقیق محل زندگی 
مددجویان و انتقــال 7۵ هزار پرونده 

مددجویان و معلولان تحت پوشــش 
جهت ارائه خدمــات در نزدیک ترین 
مرکز به محل زندگــی، از مددجویان 
و معلــولان عزیــز انتظــار داریم که 
همچون گذشــته  همکاری و صبوری 
لازم جهت ســاماندهی دقیــق امور و 
تســهیل ارائــه خدمات، بــا کاهش 
ترددهای غیرضروری را داشته باشند. 
صحاف زیرســاخت فعالیت این مراکز 
را بر پایه فناوری اطلاعات و ارتباطات 
الکترونیکی عنوان داشــت و گفت: در 
راستای اصلاح ســاختار نظام اداری، 
اســتفاده از  فناوری به حذف پرونده 
فیزیکی و مکانیزاســیون امور منجر 

خواهد شد.
مدیر کل بهزیســتی استان در تشریح 

نحوه عملکرد این مراکز افزود: در گام 
نخست خدمات رسانی به جامعه هدف 
ســازمان، این مراکز بــا خانواده های 
تحت پوشش تماس گرفته و اقدام به 
 بازدید منزل و به روزرسانی اطلاعات

 می کنند. 
وی ادامه داد: عملیــات بازدید منزل 
توســط مددکار مرکز با اپلیکیشــن 
موبایــل ثبت و بــه ســامانه منتقل 
خواهــد شــد و بهزیســتی اســتان 
 نظارت دقیق بر عملکــرد کلیه مراکز 

خواهد داشت.
 وی یادآور شد: با افتتاح مراکز مثبت 
زندگی در سطح استان، علاوه بر ایجاد 
اشتغال برای ۶۵۰ نفر با کاهش تعداد 
پرونده هــای مددجویــان، بــه فضل 
الهی شاهد افزایش سطح کیفی ارائه 
خدمات به اقشار تحت پوشش استان 
خوهیم بود. استان آذربایجان شرقی با 
صدور مجوز شروع به کار برای نزدیک 
به 17۰ مرکز مثبت زندگی، چهارمین 
استان کشور از نظر تعداد مراکز  مذکور 

است.

مدیرکل بهزیستی آذربایجان شرقی:

بهزیستیبهمحلهزندگیاقشارتحتپوششمیرود

آذربایجانشرقی
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معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری 
کرمانشاه:

دستگاههامبارزهباقاچاقسازمان
یافتهرااولویتقراردهند

کرمانشاه/اکبرمیثاقی
       kermanshahnaslefarda@yahoo.com

معاون سیاسی امنیتی و اجتماعی استانداری کرمانشاه 
در خصوص اهمیت جلوگیری از قاچاق دام و چوب در 
استان تاکید کرد: لازم اســت دستگاه های امنیتی، 
اطلاعاتی و انتظامی اولویت خــود را مقابله با قاچاق 
سازمان یافته و باندی قرار دهند. حسین خوش اقبال 
در جلسه کمیسیون برنامه ریزی، هماهنگی و نظارت 
بر مبــارزه با قاچاق کالا و ارز اســتان که در ســالن 
شهدای استانداری برگزار شد، گفت: مبارزه با قاچاق 
ســازمان یافته در اولویت اســت و نهادهای امنیتی 
اطلاعاتی و انتظامی رصدها و تحقیقات خود را بیشتر به 
این سمت و سو ببرند. خوش اقبال بر اساس گزارشات 
رسیده از فرمانداران اظهار داشت: به زودی از مرزهای 
ســومار و پرویز خان برای برطرف شدن دغدغه های 
فرمانداران در شهرستان ها بازدیدهایی انجام خواهد 
شد. معاون استاندار کرمانشاه موضوع قاچاق چوب را 
نگران کننده دانست و گفت: طبیعت استان کرمانشاه 
دارای جنگل های بلوط بسیاری است که باید توجه 
بیشتری حتما به کنترل و قاچاق چوب داشته باشیم. 
وی ادامه داد: با توجه به نگرانی هایی که در قاچاق دام و 
احشام نیز مطرح است باید پلاک کوبی دام و ساماندهی 
عشایر بیشتر مورد توجه قرار بگیرد. خوش اقبال خاطر 
نشان کرد: افزایش پدیده قاچاق با افزایش بیکاری و 
ناامیدی تولیدکننده ها مساوی است و باید کاری کرد 
که ذائقه مصرف کننده به سمت تولیدات داخلی تمایل 
پیدا کند. معاون استاندار کرمانشاه با اشاره بر انعکاس 
اخبار منفی متعدد طی ماه گذشته گفت: توقع نداریم 
که در بحث قاچاق کالا هم این اخبار شنیده شود و به 
بزرگ نمایی اخبار پرداخته شود. خوش اقبال عنوان 
کرد: سرمایه گذاران برای جذب و فعالیت در استان 
نیازمند امنیت روانی هستند و از رسانه ها توقع داریم 

که در پرداخت به مشکلات بزرگ نمایی نشود.

رئیس جهاد دانشگاهی لرستان خبر داد:

فعالیتهایمشترکجهاد
دانشگاهیلرستانباسازمانملل

لرستان/گروهاســتانها: با هدف بهره مندی از 
ظرفیت برنامه های سازمان ملل در راستای کمک به 
توسعه استان لرستان، فعالیت های بین المللی جهاد 
دانشگاهی لرستان با برنامه توســعه ملل آغاز شده 
است. دکتر ســیدعلی نادر دهقانی گفت: بر اساس 
ظرفیت های ایجاد شده در جهاد دانشگاهی لرستان 
به ویژه در حوزه کشت و تجاری سازی گیاهان دارویی 
و مذاکره انجام شده با نمایندگان برنامه توسعه سازمان 
ملل )یوان دی پی( در کشور نخستین زمینه همکاری 
در شهرســتان پل دختر که در سال گذشته به دلیل 
سیل دچار خسارت شده  است، اجرا می شود. رئیس 
جهاد دانشگاهی لرستان با اشاره به ضرورت پرداختن 
به ظرفیت های اســتان برای معرفی و بهره مندی از 
آن ها در راستای توســعه پایدار بیان کرد: نخستین 
موضوع همکاری با برنامه توسعه ســازمان ملل در 
خصوص کشت گیاهان دارویی به میزان شش هکتار 
شــامل گیاهان با بهره وری بالا و تقاضای بیشتر هم 
برای شــرکت های مرتبط داخل و خارج کشور و هم 
برای مصارف عمومی است. دکتر دهقانی ادامه داد: 
در فاز اول و بر اســاس توافق با نمایندگان برنامه در 
کشور گیاه آویشن برای کشت انتخاب شده است و 
جهاد دانشگاهی لرســتان قلمه و نشِای استاندارد را 
برای کشت در عرصه های معرفی شده تأمین و مهم تر 
اینکه در تمام طول فرآیند کاشت، داشت، برداشت و 

تجاری سازی در کنار کشاورزان خواهد بود.

استاندار زنجان اظهار کرد:

آمادگیفرودگاهزنجان
برایحملبار

زنجان/گروهاستانها: اســتاندار زنجان گفت: 
فرودگاه زنجان آمادگی انتقــال بار از خطوط هوایی 
را دارد. فتح اله حقیقی در جلسه کارگروه حمل ونقل، 
اظهار کرد: در بخش اقتصادی و تولیدی فعالیت هایی 
که در استان زنجان پیگیری می شود، از اهمیت بالایی 
برخوردار بوده و واحدهای تولیدی که به بهره برداری 
می رسد، جزو تولیدات حیاتی به شمار می رود. وی 
دو خطه کردن راه آهن زنجان-قزوین با امکان حمل 
هفت میلیون تن بار را از پروژه های مهم استان برشمرد 
و گفت: تلاش داریم محور زنجان-بیجار-همدان نیز 
هرچه ســریع تر به بهره برداری برسد تا زمان عبور و 
مرور در شمال غرب یک ســاعت کوتاه تر و علاوه بر 
آن موجب توسعه عمران و اشتغال برای استان شود. 
استاندار زنجان با اشاره به اینکه فرودگاه زنجان آمادگی 
پرواز هواپیماهای باری را دارد، تصریح کرد: می خواهیم 
مرکز لجستیک شمال غرب را در زنجان ایجاد کنیم و 
در صورت تحقق این امر، گشــایش اقتصادی خوبی 
برای استان ایجاد می شود. همچنین نقشه راه توسعه 
اقتصادی استان را ترسیم کردیم و به اهداف نزدیک 

می شویم.

دریچه

رشت/گروهاستانها
news@ naslefarda.net 
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فرمانده نیروی انتظامی استان اصفهان 
گفــت: نقــش حمل ونقــل و راه در 
موفقیت های نظام جمهوری اسلامی و 
رفاه مردم غیرقابل انکار است. سرتیپ 
دوم پاسدار محمدرضا میرحیدری ضمن 
تبریک هفته حمل ونقــل، رانندگان و 
راهداری اظهار کرد: نقش حمل ونقل و 
راه نقش کلیدی در عرصه های مختلف 
و توفیقــات و موفقیت هــای نظــام و 
دستگاه های مختلف است. وی در این 
دیدار ضمن تقدیر و تشکر از تلاش های 
فعالان صنعت حمل ونقــل و راهداری 
گفت: خدمــت کردن در این شــرایط 
ســخت و بهره گیری از تمام ظرفیت ها 
برای خدمت رسانی نشان از اراده خدمت 
به مردم در تمام شــرایط بوده و البته 
شایسته تقدیر است. سرتیپ دوم پاسدار 
محمدرضا میرحیدری با اشاره به نقش 
مهم این اداره در تأمیــن ایمنی تردد 
کاربران جاده ها گفت: از هر زاویه که به 
خدمات شما نگاه شــود، اهمیت آن در 
رفاه و سلامت مردم مشخص و ملموس 

خواهد بود.

مردمبرندهتعاملپلیسوادارهکل
راهداریوحملونقلجادهای

وی همچنین اظهار کرد: در سایه تعامل 
دوجانبه پلیــس و اداره کل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای اســتان اصفهان، 
نتایج خوبی به نفع مردم حاصل شــده 
اســت. فرمانده نیروی انتظامی استان 
اصفهان بــا تقدیر از رویکــرد جهادی 
پلیس و راهداری و دیگر دســتگاه های 
ذی ربط، خاطرنشــان کرد: حاصل این 
تعامل و مجاهدت ها کاهش تصادفات 
رانندگی منجر به فوت استان اصفهان 
بــوده اســت. ســرتیپ دوم پاســدار 
محمدرضــا میرحیــدری در ادامــه 
پیشنهاداتی در جهت افزایش تعاملات 
دوجانبه پلیــس و اداره کل راهداری و 
حمل ونقل جاده ای استان اصفهان برای 
خدمت رسانی بیشتر و بهتر و همچنین 

حفاظت از بیت المال مطرح کرد.
اهدایلوحیادبود

در پایان ایــن دیدار، فرمانــده نیروی 
انتظامی اســتان اصفهان با اهدای لوح 
یادبود از فعالیت ها و تلاش های مدیرکل 
راهداری و حمل ونقل جاده ای اســتان 

اصفهان تقدیر و قدردانی کرد.

فرمانده نیروی انتظامی استان اصفهان مطرح کرد:
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از اراده فعالان صنعت حمل ونقل و راهداری برای خدمت به مردم تقدیر شد
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